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Z A P I S N I K  

sa II. sjednice Gradskog vijeća  

održane dana 21. rujna 2017.g. u Gradskoj vijećnici  

s početkom u 9,00 sati 

 

 

Sjednici nazočni:  

   

1. Vesna Šonje Allena,predsjednica   

2. Zlatko Vidas Šerif 

3. Anton Denona 

4. Marin Lončarić 

5. Lukica Šuljić 

6. Ivan Kustić Joskan 

7. Gorana Badurina  

8. Aleksij Škunca 

9. Teo Veličan 

10. Eugen Dabo 

11. Matej Gušćić 

12. Iva Šonje  

13. Katarina Tamarut 

 

 

Ostali nazočni: 

1. Ante Dabo, gradonačelnik  

2. Marijan Šuljić, zamjenik gradonačelnika  

3. Ivana Kurilić, pročelnica Upravnog odjela 

4. Lucie Zubović, voditelj zapisnika 

5. Silvija Hodak Tauzer, pročelnica Upravnog odjela  

6. Kristina Vidušin, viši stručni suradnik za pravne poslove   

 

 

Predsjednica Vesna Šonje Allena otvorila je II.  sjednicu  Gradskog vijeća,  pozdravila sve 

nazočne,  izvršila prozivku radi utvrđivanja nazočnosti vijećnika i nakon što je utvrđeno da je 

sjednici nazočno 12 vijećnika, pozvala gradonačelnika Antu Dabo da iznese izvješće o 

aktivnostima gradskih službi od zadnje održane sjednice. 

 

Gradonačelnik Ante Dabo iznio je najbitnije aktivnosti gradskih službi od sredine turističke 

sezone do sada i istaknuo ostvareni broju noćenja koji pokazuju povećanje od 15% u odnosu 

na 2016. godinu u istom razdoblju. 

Istaknuo je pozitivan trend upisa u prvi razred osnovne škole jer Novalja ove godine ima 

upisana  52 učenika što je povećanje u odnosu na prošlu godinu. 

Napomenuo je i to da Novalja spada u top 10 destinacija po izdvajanjima za kulturu  

Vezano za problem buke na Zrću rekao je da ove godine radi izbornih aktivnosti nije bila 

dobra priprema te će za iduću godinu napraviti reviziju projekta buke i staviti pod nadzor. 

Informirao je vijećnike o slučaju parkirališta Zrće i pokušaja uzurpacije gradskog zemljišta 

tijekom ljeta koje je završilo deložiranjem. 

Projekt aglomeracije je završen i predan, predstavnici Europske komisije izvršili su nadzor 

projektne dokumentacije. 
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Projekt poduzetnički inkubator kandidiran je i dobio je bespovratna sredstva u visini od 7 mil. 

kuna, a cijeli projekt vrijedi 8,5 mil. kuna, a natječaj za kulturni centar Gozdenica je završen i  

u tijeku je izbor ponuđača. 

 

Na početku aktualnog sata pristigla je vijećnica Katarina Tamarut pa je sada sjednici nazočno 

svih 13 vijećnika. 

 

AKTUALNI SAT 

 

Vijećnik Aleksij Škunca informirao je vijećnike o ponovnom početku rada Područnog odjela 

u Jakišnici koja je nakon tri godine ponovo otvorena. 

1. Tempo katastarskih izmjera; da li tu ima nekih novih momenata jer smo tu dosta u 

zaostatku u odnosu na druge sredine? 

2. Mediteranski vrt; da li se promišlja otvaranje novog plažnog prostora? 

Gradonačelnik Ante Dabo 

1. Mi smo završili izmjeru Novaljski stani od Šonjevih stanov do Mihovilja. Na žalost, 

naša državna administracija je stavljala more prigovora i to na oblike i veličine 

parcela, a ne na vlasništvo i ti prigovori su blokirali otvaranje novih zemljišnih knjiga. 

2. Plaže; točno je da nam fali plažnog prostora, nastojimo urediti i proširiti postojeći, evo 

i plaža Jadra je nova plaža koju nastojimo urediti. 

Vijećnik Eugen Dabo 

1. Rekli ste da smo ovo ljeto bili u negativnom kontekstu, a tome ste i Vi malo 

pridonijeli izjavama na račun engleskih  gostiju i na neki način priznali da je 

komunalni sustav u kolapsu. 

Da li spremate kakve promjene vezano za komunalni red, policija da bude više 

prisutna i na ostalim dijelovima grada? 

Gradonačelnik Ante Dabo 

Svi pa i stariji stanovnici  govore da  Novalja nikad nije bila mirnija. Ne slažem se da 

je komunalni red u kolapsu i smatram da ćemo po pitanju reda i mira još podignuti 

razinu. Što se tiče engleskih gostiju oni su problem Europe, a ne samo Novalje i 

Hvara. 

Vijećnik Eugen Dabo 

Na Put Lokvice ovo ljeto nije bilo ni komunalnih redara ni čistača. Što se tiče 

primjedbe mislio sam na onaj dio odluke koji se odnosi na šetanje bez majica, zabrana  

kupanja pasa na plažama  itd. 

2. Ovo ljeto ste spomenuli neke poduzetnike koji se bave ilegalnim aktivnostima mislim 

da ste apostrofirali gosp. Ljubomira Kurilića, a u kontekstu je spomenuta i Hrvatska 

demokratska zajednica, mogu vam  to i dostaviti. 

3. Tko nam sad vodi ured za EU fondove; spomenuli ste neke velike projekte ali u uredu 

trenutno imamo jednog pripravnika? 

Svi ovi projekti kojima se hvalite pripremili su djelatnici koji su bili prije, što ćemo u 

budućnosti? 

Gradonačelnik Ante Dabo  

2.Bilo je neke galame u medijima. Ja osobno nisam nikoga poimence prozivao. 

3. Mi smo neke velike projekte i do sada radili sa konzultantskim kućama jer takve 

projekte ne mogu sami djelatnici pripremiti. 

Vijećnik Lukica Šuljić 

Zaprimili smo dopis mještana Potočnice vezano za pristupnu cestu  prema moru, oni bi 

htjeli sanaciju koja je potrebna jer su se već neke nezgode tamo dogodile. 
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Gradonačelnik Ante Dabo  

Bili su ovdje predstavnici iz Potočnice, naša služba za komunalnu infrastrukturu  

to prati i u proračunu za iduću godinu ćemo predvidjeti sredstva za sanaciju toga puta. 

Vijećnica Iva Šonje 

1. U Jakišnici nema skala za ulazak u školsku zgradu? 

2. Spomenuli ste podizanje zvjezdica u smještajnim objektima, a čemu dizati 

zvjezdice kada radi velikog broja iznajmljivača moramo spuštati cijene. 

Vijećnik Aleksij Škunca  

Škola je dobila odobrenje za otvaranje odjela u Jakišnici sredinom kolovoza  i nismo 

imali vremena za uređenje. Arburoža je malo uredila okoliš, a za ovo uređenje 

prepustili smo mjesnom odboru pa da u dogledno vrijeme to uredimo. 

Ovdje vidimo Silviju Hodak Tauzer, novu pročelnicu, a nitko je nije predstavio. 

Marijan Šuljić je novi zamjenik gradonačelnika tko sad radi njegove poslove? 

Gradonačelnik Ante Dabo 

 Ispričavam se što nisam predstavio novu pročelnicu, to je dosadašnja pomoćnica 

pročelnice, a  bivša pročelnica preuzela je vođenje Odsjeka i Marijanove poslove. 

 

Vijećnica Iva Šonje 

Kad će se riješiti oborinske vode u Slatinskoj ulici? 

Gradonačelnik Ante Dabo  

 Moj prethodnik naručio je projekt odvodnje gdje je predviđen promjer cijevi od 800, a 

ugrađena je od 300 koji ne može gutati svu vodu kod veće kiše. Ovo je veliki problem koji 

ćemo pokušati rješavati sa vlasnikom bivšeg Jadrana gdje se radi novi objekt i priključiti se na 

njegovu oborinsku odvodnju na način da velikom rešetkom dio Slatinske i bar smanjimo 

pritisak dole i da ide direktno u more jer do sada nikad sustavno nije rješavana oborinska 

odvodnja. 

   

Vijećnik Matej Gušćić 

 Ja bi reagirao na izjavu vezano uz bivšu pročelnicu jer vi svojom izjavom dokidate 

pravo građanima na političko djelovanje, a ako je njezin politički rad utjecao na njezinu 

funkciju pročelnice molim vas da to javno kažete. 

Gradonačelnik Ante Dabo 

 Ja ne žalim javno  prozivati svoje djelatnike, da sam bio zadovoljan njezinim radom ne 

bi napravio taj potez. Ne možete se baviti aktivnom politikom i biti čelnik u upravi jer onda 

uprava trpi. To nije dokidanje ustavnog prava već traženje najboljeg rješenja za gradsku 

upravu. 

Vijećnik Teo Veličan 

1. Koliko je od 1,5 mil noćenja ostvario kamp Straško pošto je on grad za sebe i ti 

ljudi imaju sve sadržaje? 

2. U seriji BBC prikazuje se neki srednji sloj ljudi, zar to neće bitno doprinjeti još 

većoj masovnosti i dolasku  britanaca  u Novalju? 

Gradonačelnik Ante Dabo  

1. Kamp ostvaruje oko ½ mil. noćenja, a kako živim u Slatinskoj ulici ona rijeka ljudi 

koja svaki dan prolazi ide iz kampa do grada. Kapacitet kampa je šest tisuća ljudi i 

ja tvrdim da su to ljudi dobre platežne moći što neki naši restorani i primjete i to su 

kvalitetni gosti. 

2. Što se tiče reality show ovu kampanju treba Novalja koordinirano voditi sa TZ 

Hrvatske u Londonu i ne samo koristiti represivne mjere već edukativne, a prava 

debata se mora voditi među turističkim agencijama, djelatnicima i podizati 

kvalitetu usluge te na taj način imati bolje goste. 
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Vijećnica Iva Šonje 

1. Ove godine se desilo da u sred ljeta umre čovjek, a mi nemamo mrtvačnicu. 

2. Vi možete dignuti nivo na šest zvjezdica ali Novalja je ostala samo na mladima, 

obiteljski gosti ne žele u Novalju. 

Gradonačelnik Ante Dabo 

Predlažem da iznajmljivači i glavni nositelji turističkih djelatnosti ove prijedloge 

iznesu na Turističkom vijeću i da svi zajedno zauzmemo  stav o ovoj temi. 

Za mrtvačnicu je izrađen projekt, to će biti potpuno novi objekt i idemo u izgradnju. 

Vijećnica Katarina Tamarut 

 Imenovali smo odbore, ali se oni još nisu sastali da li je to samo slovo na papiru? 

Gradonačelnik Ante Dabo 

 Odbori će se sastajati u skladu s aktivnostima u području za koje su imenovani. 

Vijećnica Iva Šonje 

 Kada ćemo mi napraviti biciklističke staze? 

Gradonačelnik Ante Dabo 

 Radi se na tome, imamo i neku lokacijsku dozvolu prema Lunu ali ima dosta problema 

s vlasništvom. Radi se i projekt nove obilaznice i mislim da će rotor olakšati protok prometa. 

  

Verifikacija Zapisnika s I.  sjednice  Gradskog vijeća održane dana  

27. srpnja   2017. godine izvršena je bez primjedbi. 

  

Utvrđivanje dnevnog reda: 

Budući da do početka sjednice nije zaprimljen nijedan prijedlog za izmjenu ili nadopunu 

dnevnog reda, dnevni red se smatra usvojenim i o njemu se posebno ne glasa. 

1. Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje siječanj – lipanj 2017.g. 

2. Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Grada Novalje 01.01. – 30.06. 2017. 

3. Prijedlog Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja luke Novalja. 

4. Prijedlog Odluke o davanju koncesije za pružanje usluge komunalne djelatnosti javnog 

gradskog linijskog prijevoza na području naselja Novalja. 

 

AD/1 Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje siječanj – lipanj 2017.g. 
Uvodno obrazloženje iznio je gradonačelnik Ante Dabo. 

Po izlaganju nije bilo rasprave. 

Izvješće se prima na znanje i o njemu se ne glasuje. 

 

AD/2 Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Grada Novalje 01.01. – 30.06. 2017. 

Uvodno obrazloženje iznijela je voditeljica Odsjeka za proračun i financije. 

Gradonačelnik Ante Dabo nadopunio je izlaganje i osvrnuo se na najbitnije stavke i ostvarenje 

proračuna u prvih šest mjeseci. 

U raspravi vijećnik Aleksij Škunca osvrnuo se na ritam trošenja sredstava jer su bili izbori i to 

je česta praksa, te stavio primjedbu na provođenje postupaka javne nabave gdje neke 

investicije nisu dovoljno transparentne što daje dozu sumnje, a gradonačelnik Ante Dabo 

upitao je da bi volio vidjeti koje su to stavke sumnjive i što nije dovoljno transparentno? 

Vijećnica  Iva Šonje upitala je za investiciju parka kod Gaudinja koja se čini previsoka te 

upitala zašto je razlika u naplati koncesija u odnosu na prošlu godinu,  a vijećnik i predsjednik 

MO Novalja Lukica Šuljić obrazložio je da je park uređen po najvišim Eu standardima  što je 

iziskivalo i veće troškove. 

Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da je koncesionar Zrća izvršio obavezu odjedanput, a 

do sada su ta sredstva ubirana tijekom cijele godine odnosno više u drugom dijelu godine. 
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Vijećnik Eugen Dabo postavio je pitanje ko za poslove grada provodi nadzor? 

Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da se za sve veće projekte održavaju koordinacije i 

obavezan nadzor, a i pored  toga djelatnik koji vodi službu jako dobro prati i poznaje posao. 

Vijećnica Iva Šonje stavila je primjedbu na aktivnosti npr. asfaltiranje koje se vrši kad je već 

počela turistička sezona, a vijećnik Matej Gušćić  predložio je da se velika asfaltiranja mogu 

od sada obavljati prije 1. svibnja. 

Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 13 

vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 6 (šest) suzdržanih Gradsko vijeće donijelo je  

 

 

POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA NOVALJE 

01.01. – 30.06. 2017 

 

 

AD/3 Prijedlog Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja luke Novalja 

Uvodno obrazloženje iznijela je ispred izrađivača Plana Urbanističkog Instituta Hrvatske  

Dunja Ožvatić i upoznala vijećnike sa namjenom prostora, izgrađenosti i sadržajima u   

prijedlogu uređenja luke Novalja. 

Gradonačelnik Ante Dabo  nadopunio je obrazloženje. 

U raspravi, vijećnik Matej Gušćić ponovio je stav Hrvatske seljačke stranke Novalja vezano 

za prijedlog, a to je protiv luke i marine koja je u centru grada i podsjetio da referendum za 

luku i marinu nije prošao. 

Postavio je pitanje da li je o ovom projektu raspravljano na mjesnom odboru, da li 

gradonačelnik donošenjem ovog plana smatra da je izigrana volja građana, te koji su benefiti 

marine u odnosu na izgradnju luke sa nautičkim vezovima? 

Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da je o ovom projektu raspravljalo i na zboru građana 

i na javnim tribinama, a donošenjem ovog plana ne smatra da je izigrana volja građana i 

ustvrdio da nijedan grad ne može ostvariti ovako veliki projekt bez luke nautičkog turizma. 

Vijećnik Aleksij Škunca rekao je da svi ovi sadržaji izvan marine su prihvatljivi i oni su na 

dobru tragu, a sve ostalo je uvjetovano referendumskim pitanjem. 

Obratio se i vijećnicima koji nisu iz Novalje i predložio im  da razmisle o svojoj odgovornosti 

kod glasovanja za ovakav prijedlog.  

Vijećnik Lukica Šuljić podržao je prijedlog UPU-a,  usporedio prijašnji projekt s ovim i 

istaknuo neke dobre projekte koji su već pokrenuti i koji će zaživiti uređenjem  luke i  marine 

Novalja.  

Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 13 

vijećnika. Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 6 (šest) protiv Gradsko vijeće donijelo je  

 

ODLUKU O DONOŠENJU URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA LUKE 

NOVALJA 

 

 

 

AD/4 Prijedlog Odluke o davanju koncesije za pružanje usluge komunalne djelatnosti 

javnog gradskog linijskog prijevoza na području naselja Novalja 

Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Silvija Hodak Tauzer i upoznala vijećnike sa 

procedurom natječaja za davanje koncesije za javni gradski prijevoz. 

Ispred Povjerenstva za provođenje javnog natječaja predložila je da Gradsko vijeće prihvati 

jedinu pravovaljanu  ponudu koja zadovoljava uvjete natječaja, tvrtke SITO Novalja. 
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U raspravi vijećnik Matej Gušćić primjetio je da je procijenjena vrijednost koncesije mali 

iznos ali s obzirom da se radi o jedinoj ponudi i da je lokalni poduzetnik, podržava prijedlog. 

Vijećnik Ivan Kustić iznio je problem prijevoza djece iz Kustići do škole u Dražici i predložio 

da se iznađe neko rješenje za to i možda uvede nova linija. 

Gradonačelnik Ante Dabo rekao je da je upoznat s tim problemom koji nije tema 

međumjesnog već gradskog prijevoza, a budući da je isti koncesionar tražiti će se neko 

rješenje te predložio da se ispred mjesnog odbora Kustići uputi službena inicijativa za 

organiziranje ovog prijevoza.  

Vijećnik Aleksij Škunca također je podržao prijedlog i kao ravnatelj osnovne škole rekao da 

je čuo za inicijativu i kako je sedam učenika iz Kustići, a jedan iz Zubovići podržava prijedlog 

i  smatra da je potrebno organizirati prijevoz. 

Nakon rasprave, predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je 

pristupilo 13 vijećnika. Glasovanjem, sa 13 (trinaest) glasova za Gradsko vijeće je donijelo  

 

 

ODLUKU O DAVANJU KONCESIJE ZA PRUŽANJE USLUGE  

KOMUNALNE DJELATNOSTI JAVNOG GRADSKOG LINIJSKOG PRIJEVOZA 

NA PODRUČJU NASELJA NOVALJA 

 

 

 

 

Sjednica je završena u 12,50 sati 

 

 

 

Zapisnik izradila:           Predsjednica 

  Lucie Zubović                   Gradskog vijeća  

                   Vesna Šonje Allena,dipl.ing.arh.

  

 

 

 

 

Klasa: 021-05/17-01/12 

Urbroj: 2125/06-02/01-17-02 

Novalja, 21. rujna 2017. god.  
 

 

 

 

  

 


